
Referendum moet aantasting Roomburgerpark stoppen

Groen of toch kunstgras: de
Leidenaar mag het zeggen!

LEIDEN - 'Bent u tegen het opofferen
van 6.000 vierkante meter Roombur-
gerpark aan kunstgras?' Zo ongeveer
gaat de referendumvraag luiden die
op 17 maart 2021 aan alle kiesge-
rechtigde Leidenaren wordt voorge-
legd. Aan de uitslag van dit referen-
dum hecht het stadsbestuur groot
belang bil hun reeds voorgenomen
beslissing voor aanleg van een vierde
hockeyveld. Maar dan moeten er wel
30.000 Leidenaren over stemmen.
"Dat is een Jeroen
Birnie van het actiecomité Roombur-

door Hans Schuurman

Birnie is. samen met Leyla Bricic
en Martijn Epskamp, dé motor ach-
ter de organisatie van deze volks-
raadpleging om aantasting van 't
groen en het overhoop halen van
het park te voorkomen. Zij worden
breed en geestdriftig ondersteund
in hun actie tegen het stadsbestuur
die dat vierde hockeyveld wil. De
hockeyclub, mede gebruiker van
het park. verlangt veld
vanwege de groeiende populariteit

van hun sport. Het 'Burger initia-
tiefwijksportpark' haalde met het
grootste gemak de benodigde 750
handtekeningen op voor toelating

Het actiecomité 'Behoud Roomburgerpark' met sqn naar rechts: Martijn Eps-

kamp, Jemen Birnie en Leyla Bride (Foto: Hans Schuurman)

het gel&n.
Hoe motiveer je 30.000 Leidena-
ren een stem voor het Roombur-
gerpark uitbrengen? De geestdrift
van het actiecomité spat eraf als zij
hun plannen ontvouwen. - Financi-
ele steun. geen probleem. vel toe-
zeggingen. Ook het organiseren
yan vrijwilligers die huis aan huis
de bewoners bezocht worden:Ze
-staan klaar". Het aantal stemge-
rechtigden Leidenaren dat in de
directe omgeving van het Room-
burgerpark woont. schatten zij op
1.000. Bovendien rekent het actie-
comité erop de circa 20.000 Iride-
naren als incidentele gebruikers
van het park met hen in het stem.
bureau sympathiseren. Contacten
met bewoners van andere wijken
waar onvrede heerst omdat zij op

een soortgelijke manier door B.&W.

voor het blok zijn gezet. daarmee
wordt overlegd. De actiecomité
meent veel potentiële supporters
te hebben waarvoor hun referen-
dum een onvrede uitlaat vormt.
Partij de Dieren. SP en Partij
Sleutelstad. alle oppositiepart(jen.
hebben steun toegezegd. In dit
rijtje voorvechters van IRidse ver-
groening. ontbreekt collegepartij
GroenLinks. -Die partij is tot het
bot ver&eld-. merkt een actieco-
mité lid niet zonder leedvermaak
op. En de PvdA. ook zo'n hockey
fan? Pluche blijkt belangrijker dan
principes in de politiek. De
Hockeyclub is muisstil. logisch:
geen 30.000 stemrrn en 6.000
vierkante meter kan
worden uitgerold.

Woonunits eindelijk
op hun nieuwe plek

tot de referendum procedure en
zegt evenmin moeite te hebben
met het verzamelen van nog eens
5.000 steunbetuigingen voor het
'definitief referendum verzoek.
Het actiecomité verklaart haar
succes bij het moeiteloos ophalen
van steunverklanngen met de ver-
wunng naar de heersende onvrede
bij veel Leidse burgers die zich niet
gehoord voelen. Het Roomburger-
park referendum wordt gehouden
gelijktijdig met de Tweede Kamer
verkiezingen.

Maar een referendum uitschrijven
betekent nog niet dat het bestuur-
lijk gewicht in de schaal legt.Lei.
den heeft ca. 125.000 inwoners,
waarvan ongeveer 90.000 stemge-
rechtigd zijn. De opkomst bij 'IWee-

de Kamer verkiezingen in Leiden
ligt meestal iets boven de 50 X. Bij
een matige opkomst (corona) van
50%, stemmen ongeveer 45.000
mensen. Volgens de referendum
verordening moet 1/3 van alle
stemgerechtigden. dus ongeveer
30.000. hun stem uitbrengen wil

LEIDEN • Eind septemberziln 16 woonunits Ons Doel op hun nieuwe plek aan
de Frulntaan geplaatst. De woonunits stonden hierwot aan de Sumatrastraat
Daar maken ze plaats voorde nieuwbouw mn 82 appartementen. De afgelopen
weken werden gebruikt om de aan te sluiten op "ter, elektra en
riolering en werden de gereed worden gemaakt. De eerste bemners
trekken als het goed is vrijdag 6 in hun Eigenlijk hadden
ze drie weken geleden al de sleutel hun nieuwe optrekje moeten krijgen.
De komt niet alleen door diverse rechtszaken, maar ook de aanleg

kabels en leidingen duurde langer dan verwacht (Foto: Wilco Devitee). •


